
                             Protokoll fört vid ÅRSMÖTET med Storsjöns Segelsällskap. 
  
  
  

  
  
  

Datum:         2008-12-16 Kl. 18.30 
Plats:            Folkets Hus Östersund. 

  
§1                  Mötets Öppnande. 
                      Kjell Sundström öppnade årsmötet och hälsade de 34st närvarande 
välkomna. 
 
  
§2                  Frågan om kallelse till mötet skett enligt stadgarna. 
                      Mötet godkände kallelsen. 
  
§3                  Fastställande av dagordning. 
                      Dagordningen godkändes.  
                       
§4                  Val av mötesfunktionärer. 
                      Till ordförande för mötet valdes Bertil Hedman. 
                      Till sekreterare för mötet valdes Barry Smith. 
                      Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Olle Ternström och Günther 

Matthias. 
  
  
§5                  Verksamhets- och förvaltningsberättelse för tiden 071101-081031. 

Kjell Sundström presenterade verksamhetsberättelse och Sven Wahlström 
förvaltningsberättelse med resultat och balansräkning. Hans-Bertil 
Nilsson önskade en tydligare uppdelning av kostnader och intäkter för 
jolle/kölbåt. Även en detaljering av kostnader för nya varvet önskades till 
nästa gemensamma samling. Mötet ansåg, dock, att båda berättelserna var 
tillräckligt detaljerade och dessa godkändes och lades till handlingarna. 
  
  

§6                  Revisorernas berättelse. 
                      Revisorernas rapport om att styrelsen skulle beviljas ansvarsfrihet för  
verksamhetsåret föredrogs och lades till handlingarna.               
  
  
§7                  Frågan om ansvarsfrihet för den tiden revisionen avser. 
                      Mötet beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 
  
  
§8                  Fastställande av medlemsavgifter.  
                      Mötet beslutade att medlemsavgifter skulle vara oförändrat under år 
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2008. 
                      (Seniorer 200 kr. Juniorer 150 kr. Familj 250 kr) 
                      Hans-Bertil Nilsson presenterade ett förslag på ett alternativt 

beräkningssätt för varvsavgiften. Styrelsen uppmanas att ta till sig 
förslaget. Mötet beslutade att varvsavgift skulle vara oförändrad under år 
2009 (1200:-/år  sommaravgiften 1200:-). 

                      Eva Dadell presenterade ett förslag på en tränings avgift för jolle 
sektionen. Mötet godkände förslaget att införa en avgift för träning samt 
utnyttjande av klubbens båtar. Årsavgiften är 500:- för en person eller 
1000:- för en familj. Första års elever på segelskolan är befriade från att 
betala avgiften. 

  
  
  
  
§9                  Fastställande av arvoden och kostnadsersättningar. 
                      Kostnadsersättning till ledamöter i styrelsen fastställdes till 990 kr/år och 

ledamot att fördelas inom styrelsen. 
                      Styrelsesuppleant är berättigad till ersättning med 50 kr/gång suppleanten 

kallas till sammanträde. Frivilligt deltagande är ej ersättningsberättigande. 
  
§10                Fastställande av verksamhetsplan och budget för år 2008/2009. 

Verksamhetsplaner för respektive sektion presenterades. Mötet godkände 
verksamhetsplanen och budget för 2008/2009.  
  
  

§11                Val av styrelseledamöter och övriga funktionärer för 
verksamhetsåret 2008/2009. 

•        Till ordförande på 1 år valdes Göran Fürstenberg. 

•        Till styrelseledamöter på 2 år valdes Kjell Sundström, Sven 
Wahlström, Lars Nordberg och Eva Dadell. 

•        Till styrelsesuppleanter på 1 år vardera valdes Per Sandström och 
Wille Ulrich-Häreblad. 

•        Till revisorer på 1 år valdes Göran Håkansson och Karl-Erik 
Eriksson med Claes Hoglert som suppleant. 

•        Till valberedning valdes Göran Fürstenberg, Sofia Åberg och 
Curt Ivarsson (sammankallande). 

•        Till representanter i hamnkommittén på 1 år valdes Ulf Adsten, 
Franz Birkl samt Stickan Hedblom som suppleant. 

  
  
§12                Behandling av motioner och propositioner. 

Hans-Bertil Nilsson presenterade ett förslag om förvaltning av 
varvsintäkter och depositioner samt skötsel av varvet. Förslaget 
diskuterades och mötet beslutade, efter sluten omröstning, att avslå 
motionen. 
  
Varvsgruppens motion att inte bifalla inriktningen att genomföra SM för 
Neptunkryssare presenterades. Efter diskussion samt Jan Naunbergs 
presentation av arbetsgruppen samt en muntlig redovisning av de 
planerade aktiviteterna beslutade årsmötet att avslå varvsgruppens 
motion och stödjer därmed genomförandet av SM för Neptunkryssare. 
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§13                Information. 
                      Samtliga klubbmedlemmar uppmuntras att anmäla sig till årsfesten som 
är preliminärt planerat till 14/2-2009 kl.1800.  
                      (mer information finns på hemsidan) 
  
                                                                  

Kjell Sundström informerade om det pågående arbetet med det nya varvet 
och sjösättningskranen. Mötet godkände nuvarande sammansättning av 
arbetsgruppen ”nytt varv” och beslutade att ge arbetsgruppen uppdraget 
att fortsätta arbetet med färdigställande av varvet samt planering av 
sjösättningskranen i enlighet med kvällens information. 
  
Information om ”Segelstaden Östersund” anses vara fullgjort under 
behandling av motionen om SM för Neptunkryssare. 
  
  
  
Efter en fråga om valet av hedersmedlemmar inför den planerade 
årsfesten i februari beslutade mötet att behandla frågan. Årsmötet 
beslutade att godkänna hedersmedlemmar som styrelsen sedermera 
föreslår. Detta gäller endast val av hedersmedlemmar inför årsfesten 
2009.  

  
  
  
  
  
§14                Mötet avslutas. 

Mötesordföranden Bertil Hedman överlämnade klubban till vice 
ordföranden 
som tackade Bertil för väl genomfört årsmöte. 
Mötet avslutades med att vice ordf. tackade  samtliga deltagande och 
förklarade mötet avslutat. 

  
  
                      Mötes ordförande                                                            Vid protokollet 
  
  
                      Bertil Hedman                                                                 Barry Smith 
  
  
                      Justeras                                                                            
  
  
                      Olle Ternström                                                                Günther Matthias 
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